
                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
                                    Mandag d. 26/8–2019, kl. 19.00-21.30 i Sfo 
 
Mødeleder og brød til kaffen:  Søren 
Referat: Anne                     
Afbud: Thomas 
                   

Pkt. 53: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 
 

2.Skolebestyrelsesformand: 

 

3.Andre: 

 

Ad.53 

1: 

AH:  

-Personalet har været, eller er på vej til, et kursus om notat- og 

journaliseringspligt i kølvandet på Ry sagen. Skolen laver interne 

retningslinjer, så hvis personalet følger dem, gør de det rigtige. 

-Mellemtrinnet haft forældremøde for 3.-6.kl. vedr. ny model med 

projektuger og basisuger. Det betyder bl.a. at 3.-4 kl. og 5.-6.kl. vil får 

mere samarbejde.  

-25 børn startet i 0.kl. 

22 elever i 1.kl. 

36 elever i 2.kl. 

28 elever i 3.kl. 

28 elever i 4.kl. 

24 elever i 5.kl. 

30 elever i 6.kl. 

-Der sættes ekstra dør i vores hal, så alle kan være her til skolefesten 

 

2: Søren:  

Møde med Fårvang og Gjern i det forpligtende samarbejde. Enighed om 

at det sidste fælles møde var godt. Mødes når det giver mening. Snak om 

hvor mange der skal mødes. 

Vi mødes i den lille kreds – hvis ikke andet er aftalt. Formænd og 

skoleledere. 

Søren skriver høringssvar vedr. budget.  

 

3: 

Intet 

 

Pkt.54: Datoer og evt. emner  

+ Årshjul 

 

Ad. 54: 

25/9      Jannie. Skolens trivselsmåling. Forældremøde 

29/10    Flemming. Sfo feriepasning. Forældremøde 

5/11      Stort forældremøde 

27/11 Charlotte. Skolens kvalitetsrapport 

29/1    Lise. Udtalelse til kommunens samlede kvalitetsrapport 

2/3     Morten. Regnskab for 2019 – budget for 2020 

2/4     Rita. Næste skoleår         

4/5     Thomas 

8/6     Mathilde 
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Pkt. 55: Fælles 

forældremøde 

 

Fra sidste dagsorden: Opslag 

på facebook og snak over 

køledisken! 

Hvordan håndterer vi negativ 

omtale af både institution og 

personale, og ikke mindst 

hvordan kan vi være 

proaktive i forhold til det? 

Trivsel 

Forældremøde for hele skolen 

 

Beslutning fra sidste møde: 

Forslag er uge 44. Skolen 

fortæller om procedurer for 

børn i mistrivsel eller særlige 

udfordringer. Der vil komme 

en ude fra som fortæller om 

hvordan man bedst sikre 

trivsel i klasserne blandt 

elever og forældrene. 

LD tjekker op om hvem det 

kunne være som kom udefra 

 

 

Planlægning af mødet 

 

 

Ad. 55: 

 

Formålet med mødet: Børnenes trivsel. 

Den gode tone – også på de sociale medier 

Skolens procedure, når et barn ikke trives (og hvis en klasse ikke trives) 

(Handleplaner, k-møder, PPR) 

Trivselsundersøgelse – rummelighed. 

Hvordan og hvornår kontakter man skolen? 

Kostprincip – Thomas. Hvad kan egentlig være godt? (som afslutning, gør 

det sjovt) 

Børns vilkår – ringe til dem og høre om de har et godt oplæg eller et 

materiale. LD undersøger. 

 

Dilemma kort, cafemodel,  

 

Indspark: Godt bestyrelsen kom på forældremøde og formidlede god og 

ordentlig tone på de sociale medier. Det blev desværre ikke sagt i alle 

klasser, da forældremødet kom så hurtigt. 

 

Vigtigt at vi gør opmærksom på, hvad vi gerne vil have og ikke lave 

retningslinjer, der skriver det vil vi ikke have. 

Vigtigt vi hvert år siger, husk vi holder en god tone. 

 

Næste møde: LD og AH fremlægger oplæg om handleplan. 

 

Søren skriver ud på Facebook og lægges på Intra. 

 

 

Pkt. 56: Åbent punkt og 

eventuelt 

- ting du undrer dig 

over 

- punkter, som du 

ønsker taget op på et 

senere møde. 

 

Ad.56: 

Dette skoleår: 

Søren: Hvad er det næste vi skal tage fat på? 

Vi har taget hjemmearbejde og kost. 

Timefordelingsplan og skema – kunne vel komme på i god tid inden. 

Rita: Noget om motion generelt– at have en ”gå-bus”. Kunne vi få flere til 

at gå? 

Søren: Mellemtrinnets nye struktur – evaluering engang i foråret. 

Lonni: Åbningstiden i klubben. Kunne man flytte tiderne, så der også var 

åbnet om fredagen. 

Princip for Sfo og klub. Sammenhæng mellem skole og sfo/klub 

 

Morten: Undersøgelse vedr. overbygning. Den viser ikke et entydigt 

billede. 

Bus forbindelser.  

Kewin kan komme ud. 

Rita: Man kan cykle til Fårvang 
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Trivselsundersøgelse: Sammenligning med sidste år eller med Silkeborg. 

 

Busser: Morten har taget det på byrådsmøde – og borgmestrene har lovet, 

at der sker noget – der er en løsning inden næste sommerferie. 

Eleverne her, er ikke ligestillet med de andre skoler i Silkeborg, og slet 

ikke elever inde i Silkeborg. 

 

Hvilke busser/turer plejer skolens at tage til med bus 112?  Hvad er det 

for nogle arrangementer vi gerne vil deltage i. Hvad kan vi ikke deltage i 

nu, da 112 ikke går? 

 

Søren: Elevrådet – Husk dem. Evt. med når vi snakker sfo og klub. 

 

Morten: Skolepatrulje?  

Jannie: Det er lige sendt ud – godt det kommer engang i mellem 

 

 

 

 

 

 

 

 

Næste møde er:  d. 25/9  

 

 

 

 

 


